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زیدان مربی مسی شد
ســرمربی ســابق رئال با 
پاری ســن ژرمن بــه توافق 
گزارش  بــه  رســید.  نهایی 
»مونــدو  نشــریه  فــارس، 
دپورتیوو« اســپانیا خبر داد 
مسئولان باشــگاه پاری سن 
ژرمن بعد از رایزنی های زیاد 
با زین الدین زیدان ســرمربی سابق رئال مادرید با او به توافق رسیدند. طبق 
گزارش های رســیده زیدان با پاری ســن ژرمن قراردادی 3 ساله امضا خواهد 
کرد تا در فصل جدید هدایت کهکشانی های پاریس را برعهده بگیرد. امیر قطر 
در این پرونده تلاش زیادی کرد و به ناصر الخلیفی مالک باشــگاه پاری ســن 
ژرمن از لحاظ سیاســی کمک کرد تا با مذاکره با مســئولان بلندپایه فرانسه 

زیدان را برای هدایت پاریس راضی کنند.
زیدان در فصل گذشــته بعد از ترک رئال مادرید اســتراحت کرد. زیزو به 
دنبال مربیگری در تیم ملی فرانســه بعد از مســابقات جام جهانی 2022 بود 
اما به نظر می رســد رایزنی های زیاد ناصر الخلیفی این مربی بزرگ فرانسوی 
را راضــی کرده تا به پاریس بیاید. یکی از پروژه های بزرگ پاری ســن ژرمن 
برای قهرمانی در اروپا تمدید با کیلیان امباپه بود. این باشــگاه موفق شد مانع 
رفتن این ســتاره به رئال شــود و اکنون با توافق با زیدان این پروژه در حال 

تکمیل شدن است.

جدایی ۴ بازیکن از ذوب آهن
۴ بازیکــن ذوب آهن پس 
از اتمام قرارداد خود از جمع 
شــاگردان مهدی تارتار جدا 
با  ایسنا،  شــدند. به گزارش 
نظر مهــدی تارتار ۴ بازیکن 
ذوب آهــن از ایــن تیم جدا 
شــدند. حســین ابراهیمی، 
رضا خالقی فر، عارف رستمی 
و علــی خــدادادی چهار بازیکنی هســتند که با اتمام قراردادشــان از جمع 
شــاگردان تارتار جدا شــدند. همچنین با اعلام مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن 
محمدخدابنده لو در آســتانه جدایی از این تیم قرار دارد. ذوب آهن کار خود را 
در فصل نقل و انتقالات آغاز کرده  اســت و مدیران با بازیکنان مورد نظر وارد 
مذاکره شــده اند. مدیرعامل ذوب آهن در گفت وگو با ایسنا اعلام کرد که این 
باشگاه قصد دارد ۴ یا ۵ بازیکن برای لیگ بیست ودوم به تیم خود اضافه کند.

حضور یک کروات جدید در کادر فنی تیم ملی
دراگان  درخواســت  بــا 
اسکوچیچ، یک مربی کروات 
به کادرفنی تیــم ملی ایران 
ایسنا،  به گزارش  اضافه شد. 
مربی  رندولیچ،  کرونوســلاو 
اهل کرواســی به کادر فنی 
تیــم ملی ایران اضافه شــد. 
این مربی ۴۸ ســاله ســابقه 
همکاری با دراگان اســکوچیچ  در را دوره حضور او در باشگاه فولاد خوزستان 
 DRUGA دارد.  قهرمانی در رقابت های لیگ دسته اول کرواسی موسوم به
 NHL و صعــود بــه لیگ برتر این کشــور همراه با تیم ســیبنیک در فصل

20-20۱۹ مهم ترین افتخار دوران مربیگری رندولیچ است.
بــا صعود تیم ملی فوتبال ایران به جام جهانی، بحث تقویت کادر فنی این 
تیم در جلسات گذشته با رییس فدراسیون و مدیر تیم ملی مطرح شده بود. 

احمد نور، اولین خرید ژاردیم
هافبک  نوراللهی،  احمــد 
ملــی پــوش الاهلــی دبی، 
قرارداد خــود را به مدت دو 
ســال با این باشــگاه تمدید 
گــزارش »ورزش  بــه  کرد. 
سه«، احمد نوراللهی، هافبک 
شــماره ۸ تیم ملــی فوتبال 
ایران، به مدت دو سال آینده 
نیز به کار خود در باشــگاه الاهلی امارات ادامــه خواهد داد. نوراللهی قرارداد 
جدیــدی با الاهلی امضا کرده که مدت آن دو ســال اســت. به این ترتیب او 
اولین بازیکنی اســت که بعد از استخدام ژاردیم، سرمربی مشهور پرتغالی، به 
ادامه همکاری خود با الاهلی صحه می گذارد. چندی پیش این شــایعه وجود 
داشــت که نوراللهی دوباره به ایران بر می گردد تا در جمع پرسپولیسی ها به 
کار خود ادامه دهد اما الاهلی که یک ســال توافق مشــروط دیگر با نوراللهی 
داشــت، قرارداد او را تمدید کرد و یک ســال دیگر هم روی آن گذاشت تا در 
دو فصل آینده نیز در خدمت این بازیکن ارزشــمند ایرانی باشد. احمد نور که 
ســال گذشته فصل نسبتا موفقی را در جمع شوالیه ها گذراند با اتمام روزهای 
فیفا و استراحت به اردوی الاهلی بازخواهد گشت تا تمرینات خود را زیر نظر 
این مربی بزرگ پرتغالی آغاز کنــد؛ به ترتیب الاهلی قصد دارد مدعی اصلی 

کسب عنوان قهرمانی لیگ امارات در فصل جدید باشد.

گرفتن تابعیت یونان مانع پرسپولیسی شدن 
انصاریفرد

مهاجم  انصاریفرد  کریــم 
ایرانــی تیــم آاک، حتی در 
صورت جدا شدن از این تیم 
به کار خود در فوتبال یونان 
ادامه می دهد و این کشــور 
گزارش   به  نمی کند.  ترک  را 
مهر، کریم انصاریفرد مهاجم 
ایرانی تیم آاک یونان یکی از 
بازیکنانی بود که گفته می شــد احتمال دارد در نقل و انتقالات تابســتانی به 
پرسپولیس بیاید. این خبر خیلی زود از سوی رسانه های یونان تکذیب شد. در 
همین ارتباط وب ســایت enwsi یونان جزئیات بیشتری ارائه کرد و نوشت: 
»یکی از بازیکنان آاک که وضعیتش برای فصل آینده نامشــخص است کریم 

انصاری فرد است. 
مهاجم ایرانی تا تابســتان 2023 قرارداد دارد اما بعید نیســت از آنجا که 
فرصت زیــادی برای بازی پیدا نکرده، تیم را ترک کند.« در ادامه این خبر با 
اشاره به نقش همسر یونانی انصاریفرد و پروسه گرفتن تابعیت این کشور آمده 
است: »شاید نام کریم انصاری فرد در ایران پر سر و صدا باشد، با این حال این 
مهاجم 32 ساله به فکر بازگشت به ایران نیست. این مهاجم با یک زن یونانی 
ازدواج کرده است و گرفتن پاسپورت یونانی برایش زمان بر است. او حتی اگر 
یک ســال مانده به پایان قراردادش از آاک جدا شود، ادامه کارش در یونان را 

در اولویت قرار می دهد.«

ایران چگونه استرالیا را شکست داد؟
تیــم ملی والیبــال ایران 
درحالــی مقابــل اســترالیا 
بــه پیروزی رســید که ملی 
پوشان ایران تیم برتر میدان 
تیم  ایسنا،  به گزارش  بودند. 
ملی والیبال ایران در سومین 
بازی خود در لیگ ملت های 
والیبال 2022 به مصاف تیم 
ملی والیبال اســترالیا رفت و توانست با نتیجه 3 بر یک به پیروزی برسد. این 
دیدار در چهار ســت و به ترتیب با نتایج 2۵ بر ۱۴، 2۵ بر 22، ۱۸ بر 2۵ و 
2۵ بر ۱۵ به ســود تیم ملی والیبال ایران پایان یافت. تیم ملی والیبال ایران 
در این بازی در حمله عملکرد قابل قبولی داشت و توانست ۴۸ امتیاز از حمله 

به دست آورد درحالی که استرالیا تنها ۴0 امتیاز از این بخش کسب کرد.

اخبار کوتاه

قهرمــان وزنه برداری جهــان گفت: رئیس 
فدراســیون یک بار از اتاق های خوابگاه بازدید 
نکرد و همیشه مســتقیم به اتاق شیک خود 
می رفت، برای همین معتقد اســت که شرایط 

اردو خوب است.
رسول معتمدی در گفت وگو با ایسنا درباره 
اینکه علی مرادی، رئیس فدراسیون نسبت به 
درخواست های وزنه برداران برای بهبود شرایط 
عنوان کرد که »نمی تواند بریز و بپاش کند،« 
گفــت: درخواســت های ما مربــوط به بهبود 
شرایط تغذیه و خوابگاه است. در مورد شرایط 
تمرینی وزنه بــرداران فقط این را می گویم که 
وقتــی اردوی تیم ملی پایــه در همدان بود، 
نماینده ولی فقیه گفته بودند که شرایط اردوی 
وزنه برداری از اردوهای جهادی نیز بدتر است.

کسانی ما را قضاوت کنند که زیر 
وزنه های سنگین رفته باشند

او افزود: بودجه ای که فدراســیون از دولت 
می گیرد برای چه چیزی اســت؟ مگر غیر این 
اســت که باید امکانات اولیه برای ملی پوشان 

فراهم کند. 
دوســتان عزیــزی نظــر دادند کــه اگر 
وزنه بــرداران بــه جای ســه روز، دو روز چلو 

ماهیچه خوردند اعتراض نکنند.
با نهایت احترامی که برایشــان قائل هستم 
باید بگویم زمانی می توانند راجع به ما قضاوت 
کنند که  شــرایط ما را درک کرده باشــند و 
زیر وزنه های ســنگین رفته باشــند. بحث ما 
فنی است و یک قهرمان، نیاز به حرفه ای ترین 
شــرایط ممکن دارد، حالا ما امکانات اولیه را 
می خواهیم که متاســفانه همــان هم فراهم 

نیست.
اینکــه ما وزنه بــرداران اســتخدام جایی 
نیســتیم اما با حقوق ماهیانه 2 میلیون تومان 
باید زندگــی کنیم و اکثرا هم از شهرســتان 
می آییــم و هزینه رفت و آمد هم داریم خنده 

دار نیست.
مردم قضاوت کنند که ما

خواسته زیادی داشته ایم یا نه
معتمدی در پاســخ به این پرسش که فکر 
می کند درخواســت هایی که داشــته اند واقعا 
زیاده خواهی بوده است؟ تصریح کرد: کمبود و 
ضعف امکانات با فقدان امکانات اولیه فرق دارد. 
ما در این اردو خیلی صریح و شفاف اعلام 
کردیم که مشــکل پشتیبانی و خوابگاه داریم. 
ما فیزیوتراپ نداشتیم و یک ماساژور داشتیم 
که باید بــه 20 نفر خدمات می داد. شــرایط 

غذایی خوبــی نداشــتیم و مکمل های مورد 
نیاز در اختیارمــان نبود. از طرفی حقوقی که 
فدراســیون می دهد حتی به اندازه هزینه یک 
مکمل کــه خودمان تهیه کنیم هم نیســت. 
اکنون هم قضاوت را به مردم می ســپاریم که 

بگویند زیاده خواهی کرده ایم یا نه.
رئیس فدراسیون را یک بار در حال 

بازدید از اتاق های خوابگاه ندیدم
معتمدی در مورد اینکه رئیس فدراســیون 
گفته شــرایط اردویی را فراهم کرده اســت، 
تاکید کــرد: از خبرنگاران عزیز که همیشــه 

یاور ما ورزشکاران بوده اند، می خواهم که یک 
روز بازدیدی از کمپ آزادی داشــته باشند. از 
ســالن تمرین، خوابگاه و ســرویس بهداشتی 
بازید کنند و ببینند چه کسی راست می گوید. 
آقای مرادی روزهایی که به فدراسیون می آمد 
مســتقیم به اتاق خود که بسیار شیک است، 
می رفت و بعد یک ســری هم به سالن تمرین 

می زد. 
به شخصه تا به حال آقای مرادی را در حال 
بازدید از اتاق های خوابگاه ندیده ام و به نظرم 

منظور او از شرایط خوب، اتاق خودش است!

آقای مرادی از واژه های بهتری 
استفاده کند

قهرمــان وزنه برداری آســیا در مورد اینکه 
برخی قهرمانــان بیرون از فدراســیون متهم 
به این شــده اند که وزنه برداران را به شورش 
تحریــک کرده اند، گفت: زمانــی یک اتفاق را 
شــورش می گویند که ما خواســته نامعقول 
داشــته باشــیم یا مقابل حق ایستاده باشیم. 
الان ما مقابل چه کســی ایستاده ایم که آقای 
مرادی ما را با ملی پوشان فوتبال زمان مرحوم 
دهداری مقایســه می کند؟ بهتر اســت او از 
واژه هایی اســتفاده کند که زیبنــده خانواده 

وزنه برداری باشد.
توقع داشتند  کار را با شرایط بد 

ادامه دهیم
معتمدی در پاسخ به این پرسش که چرا از 
سمت فدراسیون متهم به سیاه نمایی و حاشیه 
سازی شــده اید؟ تاکید کرد: چون عقاید ما با 
رئیس و دیگر مسئولان فدراسیون یکی نیست 
و توقع دارند که ما همیشــه ساکت باشیم و با 
همین شرایط بد ادامه دهیم. سیاه نمایی زمانی 
اتفاق می افتد که ما واقعیت را دروغ جلوه دهیم. 
اگر تمام خواســته های ما دروغ بود، در مقابل 

تمام مردم ایران معذرت خواهی می کنم.
یک نسل وزنه برداری دارد

نابود می شود
معتمدی در پایــان بیان کرد: آقای مرادی 
می گوید منابع مالی فدراســیون محدود است 
آیا فردی که مسئول می شود فقط وظیفه دارد 
منابــع مالی را خرج کند و یکــی از هنرهای 
مدیریتی نباید جذب منابع مالی دیگر باشد؟ 
اگر فدراسیون وظیفه ای برای پرداخت حقوق 
و تهیــه مکمل ندارد پــس وظیفه اش مقابل 
ورزشکار چیســت؟ درخواست ما از مسئولان 
این است که اگر الان به مشکلات وزنه برداری 

ورود نکنند، یک نسل نابود می شود.

بازی دوستانه تیم فوتسال زنان عراق با برخی از بازیکنان 
ملی پــوش ایران نه تنها در مورد لباس ایران بلکه در زمینه 

داوری و نوع هماهنگی هم عجیب و قابل توجه بود.
به گــزارش ایســنا، تیم ملی فوتســال زنان عــراق با 
سرمربیگری شهناز یاری در ایران حضور داشت و در کمپ 
تیم های ملی فوتسال ایران اردو زده بود. این تیم که خود را 
برای حضور در مسابقات غرب آسیا آماده می کند چند دیدار 
تدارکاتی در ایران برگزار کرد که یکی از این دیدارها حواشی 

زیادی را به همراه داشت.
برخــی از بازیکنان تیم ملی ایــران با لباس تیم ملی به 
مصاف تیم عراق رفتند و دیداری دوستانه برگزار کردند اما 
نکته عجیب و قابل توجه این موضوع عدم اطلاع و هماهنگی 
فدراســیون فوتبال ایران است، یعنی درخواستی رسمی از 
سوی فدراسیون فوتبال عراق برای دیدار دوستانه با تیم ملی 
ایران نشده است و برخی از ملی پوشان با هماهنگی با شهناز 
یاری این مســابقه را برگزار کرده اند و در توجیه اینکه چرا 
لباس تیم ملی را پوشــیده اند بهانه نداشتن لباس یکدست 

مطرح شده است.
برای این بازی، گویا گروهی دوســتانه در فضای مجازی 
بین یاری و برخی از بازیکنان تشکیل شده که به گفته یکی 
از بازیکنــان حاضر در آن گروه در مورد لباس هم در همین 

گروه تصمیم گیری و قرار بر پوشــیدن لباس تیم ملی شده 
است.

اگــر قرار بر برگزاری بازی دوســتانه بــدون طی کردن 
مراحل رسمی است پس بازیکنانی که مقابل عراق به میدان 
رفتند نباید از پیراهن تیم ملی ایران اســتفاده می کردند و 
می توانســتند برای این مسابقه لباس دیگری تهیه کنند نه 

اینکه شان و اعتبار تیم ملی را به بازی بگیرند.
فدراســیون فوتبال در واکنش بــه این موضوع بیانیه ای 
صادر  و اعلام کرد »پیرو استفاده برخی از بانوان فوتسالیست 
کشــور از لباس تیم ملی در یک بازی دوستانه غیر رسمی 
مقابل تیم ملی عراق بدون هماهنگی و اطلاع فدراســیون 
فوتبــال، جزئیات ایــن پرونده جهت رســیدگی به کمیته 

انضباطی فدراسیون فوتبال ارجاع می شود.«
عدم درخواســت رسمی عراق و پوشیدن لباس تیم ملی 
تنها نکات عجیب این موضوع نیست که باید به آن رسیدگی 
شــود بلکه این دیدار داور هم داشت که با وجود بی اطلاعی 
فدراســیون، حضور داوران سوال برانگیز اســت. آیا داوران 
خودسر عمل کرده اند یا مسئولی از آنها خواسته تا این دیدار 

را قضاوت کنند؟
مطابق با شنیده ها، گفته می شــود داوران با هماهنگی 
مسئول کمیته داوری بخش زنان حاضر به قضاوت این دیدار 

شــده اند. اگر این موضوع صحت داشته باشد، به این معنی 
است که مســئول داوری زنان به ساختار رسمی فدراسیون 
بی توجهی کرده است، یعنی به عنوان یک مسئول قواعد و 

سازوکار سازمان خود را زیر پا گذاشته است.

درســت اســت که یاری از خانواده فوتسال ایران است، 
ســرمربی تیم ملی بوده و روابط دوســتانه ای با بازیکنان و 
مربیان دارد اما مهم رعایت قوانینی است که شان تیم ملی و 
داوران را حفظ کند؛ مساله ای که در مورد اخیر رعایت نشد.

بــرای فصل آینــده ســرمربی پرســپولیس قصد یک 
خانه تکانی اساسی در تیمش دارد.

به گزارش فارس، با پایان مسابقات لیگ برتر یحیی گل 
محمدی ســرمربی تیم پرسپولیس تصمیم گرفت تا علاوه 
بــر تغییراتی در کادر فنی این تیم، در لیســت بازیکنانش 
هــم تغییرات صورت دهد، کــه در همین رابطه حامد لک 
روز گذشته به صورت رسمی از جمع سرخ پوشان جدا شد 
و چند بازیکن دیگر هم در آســتانه جدایی از سرخ پوشان 
قرار دارند. یحیی گل محمدی با چند بازیکن فصل گذشته 

پرسپولیس برای فصل آینده خداحافظی خواهد کرد.
حامد لک، علی شــجاعی، حامد پاکدل، رضا اســدی، 
مهــدی مهدی خانی، علیرضا ابراهیمی، شــرزود تمیروف، 
هنانوف، صفروف و سعید آقایی از جمله بازیکنانی هستند 
که یحیی گل محمدی برای فصل آینده روی آنها حســاب 

نکرده اســت. این در حالی است که برخی از این بازیکنان 
قراردادشان با پرسپولیس به اتمام رسیده و طبیعتا در این 
شرایط باشگاه اقدامی برای تمدید قرارداد آنها نخواهد کرد. 
حامد لک روز گذشــته به صورت رسمی از پرسپولیس 
جدا شد و حالا علی شجاعی و سعید آقایی هم به زودی از 
جمع سرخ پوشان جدا می شوند. همچنین با عملکرد ضعیف 
سه بازیکن خارجی، این بازیکنان فصل آینده جایی در جمع 
پرسپولیسی ها نخواهند داشت تا گل محمدی دست به یک 
خانه تکانی اساســی در تیمش بزند. یکی دیگر از بازیکنانی 
که گفته می شود فصل آینده جایی در پرسپولیس نخواهد 
داشت، رامین رضائیان است؛ هرچند که شایعاتی مبنی بر 
تداوم کار او در پرسپولیس به گوش می رسد اما با اتفاقاتی 
که در اواخــر فصــل رخ داد، احتمال نمانــدن رامین در 

پرسپولیس از ماندنش بسیار بیشتر است.

در واکنش به متهم کردن وزنه برداران به سیاه نمایی

منظور مرادی از شرایط خوب، اتاق خودش است!

ماجرای بازی دوستانه عجیب دختران فوتسال چه بود؟

خانه تکانی اساسی در اردوگاه سرخ ها

وداع یحیی با بیش از 10 بازیکن پرسپولیس

بررسی گزینه های مد نظر مسئولان باشگاه استقلال برای 
انتخاب سرمربی جدید تیم فوتبال این باشگاه نشان می دهد 
آنها دیگر تمایلی به اســتفاده از مربی ایرانی ندارند و دنبال 

یک گزینه خارجی هستند.
به گزارش مهر، شوک بزرگی که فرهاد مجیدی بلافاصله 
پس از قهرمانی استقلال به این تیم وارد کرد، شاید هواداران 
این تیم را غافلگیر کرد. اما برخی شواهد نشان می دهد که 
مدیران این باشگاه شاید از مدتی پیش از تصمیم سرمربی 
تیم شــان آگاه بوده و لااقل همزمان با هواداران غافلگیر و 
شوکه نشــدند. مجیدی در فاصله کوتاهی پس از قهرمانی 

استقلال تیم جدید خود را در آن سوی آبها معرفی و عکس 
یادگاری اش را هم با این تیم گرفت و این در حالی است که 
تیم ســابق او با گذشــت دو هفته از جدایی اش همچنان با 

معمای بزرگی رو نیمکت مواجه می باشد.
در حالــی که در روزهــای اولیه جدایــی مجیدی، نام 
نکونام خیلی جدی برای جانشــینی وی مطرح شد و یک 
هفته مهم ترین گمانه زنی ها درخصوص نیمکت آبی پوشان 
به کاپیتان ســابق تیم ملی ختم می شد اما در نهایت بیانیه 
نکونام از امارات آب پاکی بود که روی دست مصطفی آجورلو 
و اســتقلالی ها ریخت تا آنها با تاخیری یک هفته ای برای 

تعیین سرمربی فصل بعد خود به تکاپو بیفتند.
پس از منتفی شدن گزینه نکونام، ابتدا گزینه رضا عنایتی 
به شکلی جدی مطرح شد که این مورد دوام زیادی نداشت 
و هواداران اســتقلال خیلی زود آجورلو و عنایتی را از این 
تصمیم منصرف کردند تا باشــگاه اســتقلال در یک عقب 
نشــینی مذاکره با عنایتی را صرفاً برای تعیین او به عنوان 

دستیار مربی بعدی و خارجی دانست.
باوجود اینکه باشگاه استقلال در معرفی گزینه های خود 
و ارتباط با رســانه ها خِست به خرج داده و ترجیح می دهد 
مشخصاً چراغ خاموش عمل کرده و تنها پالس هایی از طریق 
برخی رســانه های نزدیک به مدیران میانــی برای گرفتن 
بازخورد از سوی هواداران منتشر کند که این اطلاعات نه از 
سوی باشگاه تایید و نه تکذیب می شد، بازار شایعه و گمانی 

زنی هم طبیعتاً پیرامون این باشگاه داغ است.
آجورلو که سابقه طولانی مدت در فوتبال ایران داشته و 
در این رزومه بلند و بالا تجربه همکاری با مربیان خارجی را 
هم بیشتر از خیلی مدیران فوتبالی داشته و معمولاً هم در 
انتخاب های خارجی اش موفق عمل کرده، امروز می کوشد تا 
با بهره وری از تجارب گذشته با اینکه زمان زیادی صرف شده، 
اما بهترین انتخاب را برای نیمکت تیمش داشته باشد. این 
در حالی است که خیلی ها معتقدند شاید این آخرین مربی 
باشد که با حکم آجورلو در استقلال مسئولیت می گیرد. چرا 
که وی نیم نگاهی هم به ریاست فدراسیون فوتبال دارد که 

انتخابات آن در روز ۸ شهریور برگزار می شود.
در یــک هفته گذشــته گزینه های متعــدد خارجی به 
آجورلو و همکارانش معرفی شده و شرایط آنها مورد بررسی 
قرار گرفته که شــاید مهم ترین آنها ژوزه مورایس و آندره آ 

اســتراماچونی هستند. گرچه لابلای اینها چند گزینه ترک 
از جمله آرتور ســاغلام هم به عنوان گزینه های پیشنهادی 
مطرح شــدند، اما بعید به نظر می رسد که سرمربی آینده 

استقلال از کشور ترکیه باشد.
شــاید اگر شرایط ویژه مالی استراماچونی در پیش نبود 
و پای مطالبات قبلی وی در میان نبود، اســتقلالی ها برای 
بازگرداندن وی تردید نداشــتند. اما سخت گیری های این 
مرد ایتالیایی در بازپس گیــری مطالبات قبلی اش پیش از 
صدور حکم دادگاه عالی ورزش او را قدری از بازگشــت به 

تهران دور کرده است.
از ژوزه مورایس که از مربیان سرشــناس دنیا و منطقه 
خاورمیانه است نیز به عنوان یکی از گزینه های استقلال یاد 
می شــود. این مربی پرتغالی در روزهای گذشته برای چند 
دقیقه تصویری از فرودگاه امام در فضای مجازی خود منتشر 

کرد تا به این شایعه دامن بزند.
احتمال دیگــری که ممکن اســت آن را برای نیمکت 
استقلال پیش بینی کرد، اســتخدام مربی ایتالیایی به جز 
استراماچونی است. از آنجایی که ادامه حضور گابریل پین در 
اســتقلال حتمی است، بعید نیست وی که فصل گذشته از 
مردان تاثیرگذار در قهرمانی آبی ها بود، در انتخاب سرمربی 
فصل بعد این تیم نقش داشــته باشــد که در این صورت 
باید حــدس زد که مربی فصل بعد این تیــم هم از ایتالیا 
خواهد آمد. با توجه به فشــار زیادی که بابت عدم انتخاب 
مربی و عدم ورود رســمی به بازار نقل و انتقالات روی کادر 
مدیریتی استقلال هست، ممکن است آنها به زودی با یکی از 
گزینه هایی که تاکنون با آنها مذاکره کرده اند به توافق رسیده 

و به زودی سرمربی فصل بعد خود را معرفی کنند.

نامی از داخلی ها نیست؛

 یک گزینه خارجی روی نیمکت آبی


